

La crème de la Suisse

The cream of Switzerland

Plantes alpines, pureté des glaciers, innovation et recherche cellulaire sont les principaux ingrédients de la cosmétique suisse. Notre best of. Alpine plants, purity of the glaciers, innovation and cellular research are the main ingredients of Swiss cosmetics. Our best-of.

– Sélection/Selection by Eddie Malter-Arnaud



PHOTO: D. DELETTREZ

SUR MESURE

La marque Pour les trois fondatrices d'Elixseri, la pureté et le plaisir ne sont pas incompatible avec la performance. La marque experte en sérum décline des soins ciblés réunissant le meilleur de la nature, de la science et du luxe.
La promesse Apaiser, détoxifier et rééquilibrer la peau stressée, grâce à une formule microbiotique composée de six actifs végétaux et d'eau légère cristallisée des Alpes.

Elixseri, Skin Meditation, Complexe anti-stress et baume cacaoyer

TAILOR-MADE

The brand For the three founders of Elixseri, purity and pleasure are not incompatible with performance. Experts in serums, the brand offers a variety of targeted treatments bringing together the best of nature, science and luxury.
The promise To soothe, detoxify and rebalance stressed skin, thanks to a microbial formula composed of six active plant ingredients and light crystallized water from the Alps.

Elixseri, Skin Meditation, anti-stress complex and cellular booster

BOTOX VÉGÉTAL

La marque L'histoire commence dans les années 50, quand la grand-mère du fondateur concoctait des elixirs de beauté à base de plantes alpines. Les biologistes d'Alpeos s'inspirent aujourd'hui encore d'un jardin de 4000 essences rares, au cœur des montagnes.
La promesse Restructurer la peau de l'intérieur afin d'estomper les rides les plus marquées, grâce à la combinaison exclusive des actifs de l'orpin rose et du pistachier.

Alpeos, Sérum Or des Alpes Capital Jeunesse

PLANT BOTOK

The brand The story begins in the fifties, when the founder's grandmother concocts beauty elixirs made from alpine plants. Alpeos' biologists are still inspired today by a garden of 4,000 rare species deep in the mountains.
The promise Restructuring the skin from the inside in order to reduce the most apparent wrinkles, thanks to the exclusive combination of the active ingredients in Rhodiola Rosea (Golden Root) and the pistachio.

Alpeos, Youth Capital Dr des Alpes Serum

RENOUVELLEMENT CELLULAIRE

La marque Issue de la recherche des laboratoires Genolier, Nescens conçoit des soins anti-âge fondés sur la compréhension des mécanismes moléculaires impliqués dans la préservation et la réparation des structures de la peau.
Le promise Une formule de dix actifs pour multiplier les cellules de jeunesse et réactiver les capacités régénératives de l'épiderme.

Nescens, Sérum activateur de cellules souches

CELL RENEWAL

The brand Resulting from research at Genolier Laboratories, Nescens designs anti-ageing treatments based on an understanding of the molecular mechanisms involved in the preservation and repair of the structures of the skin.
The promise A formula of ten active ingredients to increase fibroblasts (youthfulness cells) and reactivate the regenerative capabilities of the epidermis.

Nescens, Stem cell activator serum



NUTRITION INTENSE

La marque Née en 1985 sur les hauteurs de Montreux, Valmont est une référence dans le milieu de la cosmétique cellulaire suisse. De nouvelles formules high-tech et ultra ciblées sont régulièrement développées par les scientifiques de la marque.
La promesse Un soin réparateur d'une finesse suprême, basé sur trois complexes uniques développés par Valmont pour nourrir intensément les peaux sèches.

Valmont, Primary Pomeade, Baume riche réparateur

INTENSE NUTRITION

The brand Founded in 1985 in the uplands around Montreux, Valmont is a benchmark in the Swiss cellular cosmetics industry. New high-tech and ultra-targeted formulas are regularly developed by the brand's scientists.
The promise A restorative treatment of surprising finesse, based on three unique complexes developed by Valmont to intensely nourish dry skin.

Valmont, Primary Pomeade, rich lipid-replenishing balm



NATURE SAUVAGE

La marque Fondée par un biologiste, Epigeneva se base sur l'étude de l'influence de l'environnement sur les gènes (épigénétique) pour développer des produits anti-stress urbains, inspirés notamment des modes de vie d'animaux aux capacités biologiques extraordinaires.
La promesse Du marrake blanc pour une peau hydratée, douce et radieuse. Les imperfections sont atténuées, pour un aspect plus lisse.

Epigeneva, Plaine vitaminante, Baume-gel de jour énergisant

UNTAMED NATURE

The brand Founded by a biologist, Epigeneva is based on the study of the influence of the environment on genes (epigenetics) to develop urban anti-stress products, inspired in particular by the lifestyles of animals with extraordinary biological capabilities.
The promise White horsetail for hydrated, soft and radiant skin. Imperfections are reduced, for a smoother complexion.

Epigeneva, Plaine vitaminante*, energizing day gel-balm